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Interpelacja

ws. miejsca postojowego autobusów MPK przy pętli “Połabska”

Szanowny Panie Prezydencie,
 

w związku ze skargami mieszkańców, zwracam się z prośbą o zaproponowanie 
rozwiązania problemu braku wystarczającego miejsca dla autobusów MPK stojących na 
miejscu postojowym wzdłuż Alei Solidarności, przy przystanku końcowym “Połabska”.
 

Według mieszkańców zaparkowane autobusy nie mieszczą się w wyznaczonym miejscu, 
częściowo zajmując prawoskręt w ulicę Rylejewa, a częściowo obszar przystanku 
autobusowego “Połabska”.
 

Problem pojawia się już, gdy przerwę od kursowania mają dwa pojazdy. Czy istnieje 
możliwość wygospodarowania alternatywnego miejsca postoju, bądź trwałego 
wydłużenia istniejącego miejsca postojowego wzdłuż Alei Solidarności?
 

Uprzejmie proszę o ustosunkowanie się do interpelacji.





Z wyrazami szacunku,


